
Dokonca prišli aj 
mimozemšťania 

Škôlkari prežili v horskom prostredí poho-
ria Vtáčnik to, čo inak trvá jeden rok. Mali 
možnosť prežiť najkrajšie sviatky roka za päť 
dní. Začalo sa to 26.5. na veľkonočný ponde-
lok, kedy hľadali vajíčka pre zajačika Zafiho.  
V tento deň bola, samozrejme, aj zoznamovač-
ka, rozdeľovanie tímov, vymýšľanie mystických 
mien, stavanie bunkrov a obľúbená disco, kde 
sme si nacvičili kamoštanec. 
Utorok patril Halloweenu. Súťaže, vyrábanie 
masiek, hľadanie upíra Valentína, ktorého mali 
deti rozosmiať, a tak zachrániť stroj času. Veľ-
mi pekným zážitkom bolo šantenie so sobmi  

a psíkom Sisim.
Streda patrila všetkým deťom, pretože bol Deň 
detí. Prišli mimozemšťania a pre detičky pri-
pravili zaujímavé súťaže a vozenie na lanovke.
Vo štvrtok bolo Mikuláša. Jedáleň sa preme-
nila na zimnú krajinu so snehuliakmi. Deťom 

sa predstavil čertík a anjel v peknom tanci. 
Samozrejme, že detičky si v topánočkách našli 
sladké darčeky. Zaujímavé boli tiež vianočné 

dielne. Tento deň končil poriadnou guľovač-
kou a silvestrovským večerom plným zábavy.
Večer boli detičky odmenené diplomami, po-
chvalou a obrovským potleskom pre všetkých, 
ktorí zachránili stroj času. V piatok ráno nasle-
dovala rozlúčka s novými kamarátmi z Bánova 
a s animátormi Čízim, Bodríkom, Mausom, 
Elzou a Tomim. 
Osemnásť detičiek, ktoré boli veľmi statočné, 
bude na tento krásny týždeň spomínať ešte 
dlho.
Viac zaujímavých fotiek nájdete na našej 
webovej stránke vo fotogalériách.

pani učiteľka  Zuzka a Peťka s deťmi
    Foto: archív MŠ
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Každý deň 
nový zážitok
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Deviatka je zázračné číslo. Deväť mesiacov 
trvá, kým dieťatko dozreje v maminom bruš-
ku. Dvakrát deväť rokov rovná sa plnoletosť... 
A deväť rokov na základnej škole? Objavenie 
seba, detstvo a kúsok ďalej, úsmevy cez slzy aj 
slzy smiechu, to, čo si odnesieš so sebou ako 
ďalšiu čiaru na dlani.

A tak nám zas po roku odlietajú do sveta naši 
deviataci. 19 krásnych mladých ľudí...
Ako oni vnímajú svojich deväť rokov na zá-
kladnej škole teraz – pred koncom svojho po-
sledného „záklaďáckeho“ školského roka? 

Lucka Lackovičová: Škola mi dala veľa... A to 
myslím v dobrom. Naučila ma ako spať a záro-
veň sa tváriť, že ma dané učivo ani trochu ne-
nudí. Naučila som sa používať zdrapy papiera, 
ktoré sa hneď po hodine musia zrecyklovať :-) 
Počas deviatich rokov sme sa ich naučili pou-
žívať na úrovni profesionálov! Naučili sme sa 
rešpektovať iných ľudí, aj keď sme rýchlo zistili, 
že sme každý úplne iný... Spoznala som veľa su-
per ľudí, ktorí mi budú isto veľmi chýbať. Veľmi 
rada spomínam na obedy s Meginou (spoluži-
ačkou)... Ako sme posledné sedávali v jedálni  
a tlačili obed do hlavy. Zážitkov mám veľa, ale 
o tom by sa dalo skôr hovoriť ako písať. 

Dominika Krčová: Mám naozaj veľa zážitkov. 
Väčšinou príjemných. Naučili sme sa tu veľa. 
Som vďačná učiteľom za všetko, čo tu pre nás 
urobili. Zaslúžia si veľké ĎAKUJEM, pretože 
neraz sme ich potrápili. Som vďačná aj za to, že 
mám takých spolužiakov, akých mám. Aj keď 
si s niektorými občas skočím do vlasov, máme 
sa radi, a to je hlavné. Určite mi bude smutno 
za všetkými. Prežila som tu s nimi predsa viac 
ako polovicu svojho doterajšieho života. Naj-

viac zážitkov mám zo školy v prírode, zo spo-
ločných výletov a lyžiarskeho výcviku. ĎAKU-
JEM pani učiteľke Danišovej. Lepšiu triednu 
sme ani nemohli dostať. Bude mi to tu chýbať...

Danko Dvorák: Týchto deväť rokov mi dalo 
do života veľmi veľa. Veľa som tu prežil so 
spolužiakmi... Zobralo mi to kopec času, ale aj 
tak to za to stálo. Myslím, že sme boli skvelý 
kolektív. 

Paťo Jurík: Stretol som nových ľudí. Naučil 
som sa byť pozitívny a ísť si za svojím snom.
Matúš Rolenčík: V tejto škole som našiel vý-
borných kamarátov. Už sme skoro ako rodina. 
Budem smutný, keď budem toto všetko op-
úšťať, ale myslím, že aj na strednej stretnem 
kopec nových ľudí. No nikdy takých, ako tu. 

Dominika Vargová: Z tejto školy odchádzam  
s dobrým pocitom, aj keď nie všetky chvíle boli 
zrovna radostné...

Martin Matovič: Som tu už deväť rokov. Stretol 
som tu veľa sympatických aj menej sympatic-
kých ľudí. Zážitky, ktoré stáli za to... Prvý rok 
bol trošku ťažší – nové prostredie, ľudia... Tu 
som v sebe objavil, že nebudem až taký nepo-
užiteľný. V štvrtom ročníku som začal hrať na 
gitare, čo som zo začiatku ľutoval, ale neskôr, s 
odstupom času som prišiel na to, že je to úžas-
ná vec a prirástla ku mne. V piatom ročníku 
bola ďalšia zmena: po pani učiteľke Barlíkovej 
prišla pani učiteľka Danišová. Táto časť bola 
zaujímavejšia. Pani učiteľka musela mať na nás 
zo začiatku nervy, za čo sa ospravedlňujeme, 
ale nakoniec sme sa dali aspoň trošku dokopy. 

Deviataci, nech sa vám v ďalšom živote darí, 
nech sa vo svete nestratíte, ale nech si v ňom 
každý z vás nájde to najlepšie miesto, aké sa len 
dá.        
        HD

Dovidenia, deviataci...

Ani tento rok sme nechceli zostať Dňu 
Zeme nič dlžní, a tak sme opäť raz zor-
ganizovali zber papiera. Separovanie či 
recyklácia – tieto pojmy našim deckám 
už dávno nie sú neznáme. Za celý rok sa 
nám toho doma nazbiera! Staré noviny, 
vypísané zošity... Jednoducho množstvo 
zachránených stromov. Podľa údajov se-
veroamerickej organizácie pre ochranu 
životného prostredia Earth Care totiž 
výroba 1 tony papiera z recyklovanej su-
roviny spotrebuje v porovnaní s výrobou 
z celulózy len polovičné množstvo vody, 
zníži znečistenie ovzdušia o 74 - 75%  
a zachráni 17 stromov. 
Je fajn, že aj takýmto spôsobom každý  
z nás môže spraviť pre naše životné pro-
stredie niečo síce maličké, ale za to veľmi 
významné. Taký, ktorý tvrdil, že doma 
nenašiel nič, čo by sa dalo odniesť do zbe-
ru a nebol ochotný prísť si po ponúkaný 
starý papier, bol iba jediný žiak. 
Spolu sa nám podarilo nazbierať 25 089 
kg papiera. Titulom najlepší zberač sa 
môže pýšiť piatak Sebastián Šimko s 1 
005 kg prineseného papiera. Druhé mies-
to si „vyzbieral“ ôsmak Marcel Lackovič 
(728 kg) a tretie miesto patrí jeho sestre 
– deviatačke Lucke (695 kg). 

A do ďalšieho zberu už teraz odkladáme 
nepotrebný papier. Veď myslíme ekolo-
gicky!

HD

Zber papiera

Dopravná výchova v interiéri

V piatok 4. apríla pán Vrbovský oboznámil 
deti so základnými poznatkami dopravnej vý-
chovy. 
4- až 5-ročným deťom primerane priblížil 
dopravu a správanie sa chodcov i šoférov na 

veľkom dopravnom koberci s dopravnými 
vestami a značkami. Deti rozprávanie zaujalo  
a páčila sa im rozprávka o zajkovi.
5- až 6-ročné deti si preskúšali dopravu v úlohe 
chodcov, cyklistov i šoférov. Učili  sa správne 

chodiť po chodníku i ceste, jazdiť správne na 
bicykli medzi autami.
Deťom sa toto interiérové ihrisko páčilo a dú-
fame, že si odniesli poznatky, ktoré budú vyu-
žívať aj v praxi.        Kolektív MŠ
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Kto odolá čokoládovému pokušeniu?

     Maškrtní druháci

Kúsok za slovenskými hranicami na rakúskej 
strane leží mestečko Kitsee. Podľa názvu si 
väčšinou dokážeme niečo vybaviť, no málok-
to tuší, že práve tu sa nachádza čokoládovňa, 
presnejšie továreň na čokoládu. A keďže dru-
háci aj deviataci sú veľkí zvedavci, podarilo sa 
im nakuknúť za múry fabriky, v ktorej sa vyrá-
ba spomínané sladké pokušenie.
Najskôr sme si pozreli film, pretože počas 

exkurzie nie je možné dostať sa do všetkých 
priestorov a oddelení výroby. To čo sme si ne-
mohli prezrieť naživo, bolo ukázané v krátkom 
filme. Sprievodkyňa nám vysvetlila, z čoho  
a ako sa vyrába čokoláda, videli sme, ako pra-
covníci čokoládovne varili sušené ovocie do-
vezené z ďalekých exotických krajín, ktoré sa 
potom zalieva čokoládou. Zaujímavé boli aj 
obrovské sudy, v ktorých sa pripravuje čoko-

láda, také čosi človek nevidí každý deň. A tiež 
rozprávanie o tom, ako sa vyrábajú duté čoko-
ládové figúrky... 
Po prehliadke sa decká s plným nasadením 
vrhli na čokoládové nákupy. K každej maškrty 
mohli najskôr ochutnať. Banány v čokoláde si 
priniesol domov snáď každý. Niečo nové sme 
sa naučili, trochu sme si zamaškrtili a bolo 
nám fajn.        HD

Naši Všedkovedkovia

Veľký súboj o najmúdrejšieho medzi najbyst-
rejšími odštartoval aj v tomto školskom roku 
Všetkovedko. Je to celoslovenská vedomostná 
súťaž pre žiakov 2. – 5. ročníka ZŠ. Po prvý raz 
sa do súťaže mohli zapojiť aj naši druháčikovia. 
Žiaci v tejto súťaži predviedli, čo všetko vedia, 
skúsili si poradiť v neznámej a záťažovej situá-
cii. Mali možnosť zažiť radosť z hry, súťaženia  
a úspechu. Medzi ozajstných Všetkovedkov 
sa v tomto roku zaradili Martina Rapantová 
(4.B), Natália Nádaská (5. roč.), Alexandra 
Hetešová (4.B), Dávid Dvorák (2.B), Sára Bu-
bánová (5. tr.), Hana Benedikovičová (4.B), 
Veronika Bokorová (3. roč.). Ostatní súťažiaci 
sa stali majiteľmi certifikátu Všetkovedkovho 
učňa. Všetkým srdečne blahoželáme a prajeme 
veľa šťastia v budúcom školskom roku. 

PaedDr. B. Kristová

Maksikáči
 
Keď budem premýšľať, môže to byť aj zá-
bava? Môžu byť aj v rozprávkach a napí-
navých príbehoch ukryté matematické 
úlohy? Na tieto otázky sú odpoveďou 
úlohy, ktoré posielal Maksík žiakom 2. – 
4. ročníka počas celého školského roka.  
V tejto celoslovenskej korešpondenčnej 
matematickej súťaži si naši žiaci mali 
možnosť rozvíjať svoje myslenie a tvori-
vosť. Medzi najusilovnejších Maksikáčov 
sa zaradili títo žiaci: Patrik Prítrský (2.B), 
Paulína Huttová (2.A), Matúš Kuba-Danaj  
(3. roč.), Patrik Bulla (3. roč.), Dávid Ivan-
čík (4.B), Martina Rapantová (4.B), Ale-
xandra Hetešová (4.B). 
Blahoželáme!     PaedDr. B. Kristová

Brepty z hodiny
Na hodine OBN: „Vymenuj 3 politické stra-
ny.“
Žiak: KDH, SMER, NCIS
Na hodine OBN: „Vymenuj obecné orgá-
ny.“ 
Žiak: kostol, kaštieľ, ...
Na hodine OBN: „Povedz najznámejšie 
svetové náboženstvá.“
Žiak: židizmus, ...
Na hodine dejepisu: „Kedy začala 2. sveto-
vá vojna?“
Žiačka: „v tridsiatom deviatom“
Učiteľka: „Vedela by nám povedať presnej-
šie?“
Žiačka: „1939.“
Na hodine OBN: „Aká je to mediálna učeb-
ňa?“
Žiačka: „Taká, kde je hyperaktívna tabuľa.“
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Keď sa nám do uší dostala informácia o tom, 
že by sme mohli pomáhať čistiť obec od psích 
exkrementov, vyzeralo to ako zaujímavá myšli-
enka. Ako však na to zareagujú decká? Ako to 
bude prebiehať? Čo treba spraviť? 
Keď sme zbadali pripravené farebné tabuľky, 
bolo hneď všetko jasné! „Tam, kde to je, tam to 
zapichneš!“ Nič zložité. A deckám sa to páčilo! 
Každý pochopil, že ide o to, aby sme upozor-
nili na problém, ktorý sa zdá byť neriešiteľný. 
Aby sme takýmto pekným gestom poukázali 
na nepekné správanie majiteľov psíkov. Možno 
niektorí pochopili... A možno ani nie. My sme 
radi, že sme podporili dobrý nápad. Aj ľudia, 
ktorých sme po ceste stretli, reagovali pozitív-
ne, zastavovali sa, vypytovali sa, súhlasne po-
kyvovali hlavou... Tak dúfajme, že to nezostane 
len pri pekných slovách, ale nech radšej za ten 
súhlas hovoria činy, pretože ceduliek so smut-
ným psíkom, ktorý sa ospravedlňuje za svoj-
ho pána, sme rozmiestnili po dedine viac než 
dosť!        HD

Obec nám zakvitla farebnými tabuľkami

     Aj tu to zakvitlo

Ako sme písali v ostatnom čísle, v marci ča-
kalo deviatakov testovanie T9, ktoré je známe 
aj ako monitor. Pre žiakov boli výsledky  testu 
zo slovenčiny a matematiky dôležité, pretože sa 
zapisovali do prihlášky na strednú školu.  
Bezprostredne po testovaní boli reakcie devi-
atakov rôzne...

Dominika Vargová: Na monitor som sa pri-
pravovala tak, že som chodila na doučovanie, 
čo sme mávali v škole. Doma som tomu vôbec 
nevenovala čas a nijako extra som to neriešila. 
Až posledné dni pred monitorom som mala 
trochu stres. Keď mi odovzdali test, tak zo mňa 
strach opadol a išla som na to. Ľahšia bola pre 
mňa matematika. Teraz už mám za sebou prvú 
veľkú skúšku a celkom rada by som si to zo-
pakovala. 

Dominika Krčová: Pred monitorom som 
mala veľké obavy. Uvedomovala som si, že 
ešte veľa vecí neviem a potrebujem to dohnať. 
V strese som veľmi nebola, ale keď som o tom 
premýšľala, nebolo mi všetko jedno. Na moni-
tor som sa začala samostatne pripravovať asi 
týždeň pred. Každý deň minimálne dve hodi-
ny, niekedy až do večera. Pred matematikou 
som mala väčší rešpekt. Pred slovenčinou mi 
ten rešpekt chýbal, ale uve-
domovala som si, že mi robí 
problém hlavne práca s tex-
tom. Teraz s odstupom času 
to vidím zreteľnejšie. Test  
z matematiky bol ľahký, ale 
to asi preto, lebo matematike 
som vždy venovala viac času. 
Slovenčina sa mi zdala ťažšia, 
ale nie nezvládnuteľná. Nie 

som spokojná so svojím výsledkom, ale aspoň 
viem, v čom sa mám zlepšiť. Som rada, že to 
mám už za sebou. 

Filip Bango: Cítil som taký prirodzený stres 
alebo proste taký pocit, lebo mi na tom zále-
žalo. Neučil som sa, lebo čo-to viem. Spokojný 
nie som, lebo z matiky som mohol mať 100%. 
Ale už to nevrátim... Inak to bol podľa mňa 
taký normálny test, nič nové, len základy, ktoré 
by mal každý vedieť. 

Barbora Malá: Doučovania boli zdĺhavé, ale 
stálo to za to. Aj keď som z matematiky mala 
toľko %, ako som mala, to čo som sa naučila, sa 
mi na SŠ určite zíde. Doučovania z matematiky 
boli aj cez prázdniny, a tak by som sa chcela 
poďakovať pani učiteľke, že si na nás našla čas. 
Okrem monitoru som sa učila ešte aj na prijí-
mačky, takže toho bolo dosť. 
Tréma prišla až pred samotným testovaním, 
pred slovenčinou. Strach ma ovplyvnil – pri 
matematike asi najviac. No boli chyby aj z 
nepozornosti. Teraz, keď už je po tom, je to 
v pohode. Už len prijímačky a bude konečne 
pokoj...

Magdaléna Žáková: Popravde som sa monito-

ru bála ako konca sveta. Myslím, že by som ho 
zvládla v pohode, keby naši toľko nestresovali. 
Celý týždeň pred testovaním mi stále pripo-
mínali, aby som nestresovala. Keď vám niek-
to denne pripomína, že sa nemáte báť, nado-
budnete pocit, že sa blíži niečo strašidelné.  
V stredu pred testom som mala také nervy, že 
ani čokoláda nepomohla, a to už je čo povedať. 
Pripravovala som sa hlavne na slovenčinu. 
Som z nej Maďar! A nechcela som, aby mi to 
spravilo škrt cez rozpočet. Z matematiky som 
si až tak veľmi ťažkú hlavu nerobila. Riešila 
som síce doma nejaké testy, ale nič extra. Ale 
keď je šanca, treba ju využiť, a tak som chodila 
na doučká. Nemala som čas takmer na nič iné, 
ale neľutujem. 

Za výsledky našej školy sa nemusíme hanbiť. 
Slovenčinu aj matematiku napísali žiaci nad 
národný priemer. Najúspešnejšia bola Svetlana 
Vrbovská, ktorá tým pádom, že napísala oba 
testy na viac ako 90 %,nemusela absolvovať 
prijímacie pohovory. Niekoľko ďalších devia-
takov zvládlo test z matematiky na 100 %, čo je 
naozaj chvályhodné. 
Verme, že ich základy sú naozaj pevné a bude 
sa dať na nich ďalej stavať. Len tak ďalej! 

HD

Máme výsledky testovania deviatakov

Priemerná percentuálna 
úspešnosť školy

Priemerná percentuálna úspešnosť 
v rámci SR 

(národný priemer)
MATEMATIKA 76,58 % 54,67%
SLOVENSKÝJAZYK A 
LITERATÚRA 69,68 % 62,00 %
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Už pripravujeme 
nový školský rok

Druháci sa rozhodli, že svoje maminy prekva-
pia a pripravia pre ne malé pohostenie. Všetky 
mamy oslavujú v máji svoj sviatok, tak prečo 
ho neosláviť tak, ako sa patrí? Nechýbali ovoc-
né torty, ktoré deti pripravili s pomocou pani 
učiteľky, trieda bola krásne vyzdobená naprí-
klad aj portrétmi mám,  darčeky pre mamy 
nachystané, vzácna návšteva mohla prísť. Ešte 
si preopakovať básničku z programu a ide sa 
na to! Nejedna slzička sa skotúľala mamičkám 
po líčku, keď počuli vyznania svojich ratolestí. 
Kopec zábavy si užili, keď sa so zaviazanými 
očami snažili spoznať medzi tou kopou detí 
práve to svoje. Ani jedna nesklamala! 
Mamy odchádzali s úsmevom, decká s dobrým 
pocitom, tak nech táto dvojkombinácia trvá čo 
najdlhšie... Mamičky, ešte raz: ĽÚBIME VÁS!

Decká z 2.B

Druháci oslavovali s maminami ich sviatok

    Tešííííme sa na maminy

   Maminy s úsmevom   Nesmie chýbať básnička

   Postarali sme sa aj o to, aby bolo čo piť

   Hostili sme vzácnu návštevu

Matematický klokan
Svoje múdre hlavičky si žiaci 1. – 4. roční-
ka mali možnosť potrápiť v medzinárodnej 
súťaži Matematický klokan. Aj v tejto sú-
ťaži naši žiaci ukázali, že v tých hlavičkách 
niečo majú, o čom svedčia aj vynikajúce 
umiestnenia.
Absolútnym víťazom našej školy s 94,4% 
sa umiestnila Martinka Rapantová zo 4.B 
triedy. 
Medzi žiakov nad 90% získaných bodov 
sa zaradili Kristínka Hyžová z 1.A triedy  
a Romanko Smutný z 1.B triedy. 
Veľa šťastia aj v budúcom školskom roku!

PaedDr. B. Kristová



Tento školský rok sme mali dve veľmi úspeš-
né umiestnenia v predmetových olympiádach. 
Chlapci boli tretí v trnavskom okrese – ôsmak 
Matej Fitoš vo fyzikálnej olympiáde /FO/  
a siedmak Richard Bubán v matematickej 
olympiáde /MO/. Obidvom gratulujeme a pri-
nášame s nimi krátky rozhovor.

O: Matej, ty si sa prvýkrát zúčastnil FO, hneď 
si sa umiestnil na 3. mieste a nechal si za sebou 
žiakov, ktorí sú zo škôl s dlhoročnou tradíciou 
riešenia FO.
M: Fyzika ma baví. Príklady na olympiáde 
neboli až také ťažké. Chcel by som riešiť FO  
i MO aj budúci rok.
O: Richard, ty riešiš MO a aj iné matematické 
súťaže každý rok. Minulý rok si bol v okrese 
prvý. Čo máš v pláne budúci rok?
R: Chcem opäť riešiť všetky matematické súťaže  
a vyskúšam aj FO.  
O: Ktoré predmety  
v škole sú tvoje najobľú- 
benejšie?
M a R: Informatika  
a fyzika
O: Čo by si chcel ísť 
študovať po skonče-
ní ZŠ?
M: Mechatroniku
R: Programova-
nie
 

O: Čím sa zaoberáš vo voľnom čase?
M: Všetkým možným, skúšam programo-
vať, robím 3D modely, graficky spracovávam 
video. Keď máme projekt v škole na rôznych 
predmetoch, tak ho doplním, aby svietil  a aj 
sa pohyboval.
R: Bicyklujem, strihám videám, vyrábam par-
ný stroj, chcem skúsiť naprogramovať hru.
O: Ktoré sú tvoje najobľúbenejšie TV progra-
my?
M a R: Bořiči mýtú a Simpsonovci
O: Hráš sa PC hry?
R a M: Priemerne
O: Čo ťa nadchýna?
M: Veda a technika.
R: PC, motory, elektrina a mechanické stroje.
O: O čom zaujímavom si čítal?
M: Čítam knihy o novotách z vedeckých  
 výskumov.
 R: O parnej lokomo- 
 tíve Big Boy, mala  
 najväčší výkon    
 a priemer kolies     
 1 m.
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Richard & MatejČervené listy
Píšťalka vetra

hrá sa mi s vlasmi
kým lístie spieva
rôznymi hlasmi

Vlny tiež nôtia
svoju tichú pieseň

stromy navôkol
už tušia jeseň

Tušia už šušťanie
suchého lístia

ktoré jemné spŕšky 
pravidelne čistia

Kakofónia zvukov
hladila mi uši

kým ma tvoj nežný hlas
vo sne nevyrušil

Otvorím oči
do chladného rána

no som tu len ja
sama

Magdaléna Žáková, 9. ročník

ĎAKUJEME!
 
Počas života človek stretne mnoho ľudí... 
S niektorými si vymeníme pohľady, iným 
venujeme slová, ďalším dáme svoj čas.  
A potom sú ľudia, nevedno, ako to robia, 
ktorí dávajú ešte niečo viac. Sú to tí, ktorí 
aj keď mlčia, spievajú. Zvláštni blázni, ktorí 
sa dokážu rozdať a nič za to nepýtajú... 
Nemajú dno a nemajú strop...Kým sú tu, 
je dobre. Kým vieme, že sú niekde blízko, 
stráca sa strach. A keď tu odrazu nie sú, 
vtedy nastáva skutočné ticho. Skutočne...
Všetky tieto „bonusy“ majú v sebe dve stá-
lice našej školy – Vierka Čavajdová a Paľko 
Valent. Ďalší školský rok sa začne už bez 
nich. Pani učiteľka si bude užívať zaslúže-
ný dôchodok a pán učiteľ nastúpi na nové 
miesto v Trnave. Keby existovalo ešte viac, 
než len ĎAKUJEM ako vyjadrenie vďaky, 
tak by to pre nich malo zaznieť tisíckrát! 
Nech sa im v ďalšom živote darí, a snáď aj 
oni budú na túto školu spomínať tak, ako 
ona na nich. 

HD

    Richard Bubán a Matej Fitoš

Veľmi si vážime jej pomoc pri realizácii Kon-
coročného koncertu ZUŠ 7. júna 2014. Ďa-
kujeme kultúrnemu oddeleniu obce, technic-
kému úseku pod vedením Vladislava Vargu, 
pánovi Máriovi Bullovi a Martinovi Matoleko-
vi za ozvučenie a všetkým, ktorí sa podieľali na 
príprave nášho koncertu.
Kolektív pedagógov ZUŠ vyjadruje poďakova-
nie zato, že sme ho mohli uskutočniť v amfiteá-
tri, kde náš bohatý a pestrý program navštívilo
okolo 350 divákov.
Ďakujeme sponzorom za ich príspevky, ktoré 
boli použité ako odmeny pre účinkujúcich.
Ďakujeme našim spoluobčanom, rodičom  
a hosťom, ktorí sa zúčastnili nášho podujatia  

Veľké poďakovanie 
starostke obce

Klokanom priskákali 
diplomy aj odmeny

V minulom čísle sme spomínali, že naši 
žiaci sa zapojili do najväčšej žiackej mate-
matickej súťaže na svete MATEMATICKÝ 
KLOKAN. Nedávno sme do školy dostali 
vyhodnotenie. Najúspešnejší boli siedma-
ci Barborka Rapantová a Richard Bubán 
a piatak Branislav Bubán. Klokan im pri-
niesol diplomy úspešných riešiteľov a malé 
odmeny. Deckám gratulujeme a želáme 
veľa ďalších matematických úspechov.                                    
                  HD

a potleskom podporili výkony mladých adep-
tov umenia.

    Soňa Bobeková, riaditeľka ZUŠ
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Kreatívne pred Veľkou nocou
Po tom, ako deviataci úspešne zvládli fašian-
gový karneval, postarali sa o súťaže pre decká  
a spravili diskotéku, zapojili sa do „života ško-
ly“ znova. A opäť ich treba pochváliť. 
Jar v plnom prúde, slniečko krásne hreje a aj 
kalendár hlási, že sa blížia veľkonočné sviatky. 
A tak, ako bolo vonku farebne, svet sa obliekal 
po mizernej zime do všetkých odtieňov krásy, 
chceli sme si kúsok toho pestrofarebného ži-
vota preniesť aj dovnútra – na veľkonočné de-
korácie, kraslice, papierové kvety... Deviataci 
si rozdelili úlohy a po skupinkách s deckami 
tvorili – niekde zajačikov z kartónov, inde pa-
pierové tulipániky, pri ďalšom stole sa z kar-
tónov od vajíčok „liahli“ kuriatka... Nechýbali 
ani ukážky pletenia šibáka, ale o to sa postaral 
pán riaditeľ. Niektoré výtvory si deti zobra-
li domov, iné sme mali v škole na výstavke  
a ďalšie si mohli ľudia prezrieť na výstave, 

ktorú organizoval obec-
ný úrad. Deviataci sa 
mali pri menších žia-
koch čo obracať. „Mne 
to nejde! Ako to mám 
spraviť? Prečo mi to 
nedrží?“ tieto a kopec 
ďalších otázok sa im 
dostalo do uší snáď ti-
síc krát. No s úsmevom  
a bez reptania to zvládli. 
Mnohí priznali, že byť 
učiteľom by nechceli za 
nič na svete.
Tvorivé dielne sa vydari-
li, výtvory detských rúk 
priniesli radosť a Veľká 
noc sa mohla začať!   

HD     S pomocou to zvládneme

Oslávili sme 
náš deň

1. jún patrí deťom. My sme si ho presunuli na 
posledný májový piatok. Hoci počasie nespo-
lupracovalo tak, ako by sme si to predstavovali, 
nedali sme sa odradiť a aktivity, ktorých sa opäť 
chopili deviataci, sme rozmiestnili v priesto-
roch školy, či na školskom dvore. V telocvični 
sa od rána hrali športové zápasy vo vybíjanej, 
prehadzovanej alebo volejbale. V suteréne ško-
ly deviatačky – budúce kaderníčky - vytvárali 
dievčatám i chlapcom na hlavách bláznivé 
účesy. Nechýbalo maľovanie na tvár, nechtové 
štúdio, súťaž v pití malinovky. Športuchtiví si 
mohli zahrať stolný tenis alebo ponaťahovať 
svaly pri aktivitách na školskom dvore. Koní-
ky, ako to už býva zvykom, mali veľký úspech. 
K tomu pribudla ešte ukážka netradičného 
športu... Každý si našiel niečo, čo ho baví, čo sa 
mu páči... Prežili sme príjemný deň. 

HD

    Bez športu to jednoducho nejde!     Počasie nám síce veľmi prialo, ale my sme si náš deň užívali 

    Deň detí nám spíjemnili aj koníky    Dnes som lienka
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Športové okienko

Podľa zverejnenej informácie v predchádzaj-
úcom čísle Blavských novín, čakali dievčatá aj 
chlapcov   zápasy o 4. – 6. miesto v okresnej sú-
ťaži. Prognózy sa do bodky naplnili, ani chlap-
ci, ani dievčatá už neprehrali žiadny zápas  
a obsadili konečné 4. miesta. Iba smolné vy-
losovanie nás pripravilo o medailové umiest-
nenia.

Aj v tomto roku sme sa prihlásili do dlhodobej 
súťaže v MINI a MIDICOOL VOLLEYBALE 
chlapcov aj dievčat a dokonca v kategóriách 
mladších i starších.

Po zápasoch v základných skupinách sme  
v priebehu mája odohrali niekoľko baráží a 
turnajov so striedavými úspechmi.

Starší žiaci, po prebojovaní sa až na oblastné fi-
nále medzi posledné štyri družstvá trnavského 
a bratislavského kraja a po veľmi dobrom vý-

kone, s víťazom - chlapcami z Kútov  prehrali 
tesne 2 : 1 a obsadili konečné 2. miesto.

Mladšie žiačky po prebojovaní  tiež do oblast-
ného finále postúpili medzi najlepších osem 
dievčenských družstiev z celého Slovenska.

Celoslovenské finále sa konalo  3. júna 2014  
v Mestskej športovej hale na Sihoti v Trenčíne.
Vystúpenie našich dievčat, aj keď obsadili 
ôsme miesto, bolo sympatické a celý turnaj bol 
veľkým ponaučením. 

Dievčatám, ktoré hrali v zložení Veronika 
Kostolanská, Jana Drozdová, Viktória Kiselová 
a Alžbeta  Remenárová, blahoželáme k obsade-
niu konečného 8. miesta.

Nie každá škola sa môže pochváliť, že sa prebo-
jovala až na Majstrovstvá Slovenskej republiky. 
Nám sa to podarili a veríme, že získané skúse-
nosti decká zúročia v budúcom ročníku tejto 
súťaže.                
                 Mgr. Pavol Kaššák

Volejbal

Plávali ako malé delfíny
Aj v tomto šk. roku sa obe triedy štvrtákov 
našej ZŠ zúčastnili plaveckého výcviku. Kaž-
dý utorok od 18.3. do 27. 5. 2014 sa bazén na 

plavárni v Trnave stal ich obľúbenou plaveckou 
dráhou. Plávať sa naučili všetci. Niektoré deti 
za kratší čas ako určoval výcvik. Za svoje vý-

borné výsledky si odniesli krásne „mokré vy-
svedčenie„ Delfín 2014.

Tr. uč. Mgr. D. Barlíková

    Naši mladí plavci

Hurá, prázdniny!
Je neuveriteľné, ako rýchlo ten čas letí. 
Len prednedávnom sme otvárali školské 
brány a už tu máme jún. Ešte zvládnuť 
posledné písomky, skúšanie, zabrať na-
plno, aby známky na vysvedčení boli čo 
najlepšie. Potom prídu výlety a budeme 
odrátavať posledné školské dni. Aj keď 
posledný júnový deň padá na pondelok, 
vysvedčenie deti dostanú v piatok 27.6. 
Nový školský rok sa začne v utorok
2. septembra 2014. Stretneme sa 7:30  
v Spoločenskom dome JB. Počas letných 
prázdnin sa v škole opäť udejú zmeny, 
ktoré nám pobyt a výučbu v nej určite 
spríjemnia. Žiakov teda bude po dvoch 
mesiacoch voľna čakať trošku vynovená  
a zmodernizovaná škola. Čo to bude? Ne-
chajte sa prekvapiť!
Po náročných desiatich mesiacoch sa ka-
ždý na prázdniny určite teší. Tak nech sú 
krásne, slnečné a plné zážitkov, bez zby-
točných boľačiek a zranení.

HD


